
                                Historische Vereniging Steenwijk en Omstreken 

 

Notulen Algemene Vergadering 14 maart 2024. 

 

1.Welkomswoord en mededelingen.  
Voorzitter Bé Puister opent de vergadering en heet de 90 aanwezigen welkom. Afmeldingen zijn 
ontvangen van de heren A. Nijenhuis, A. van Andel en F. Keizer.  
 
2. Notulen van de vorige algemene vergaderingen  op 7 en 28 maart 2023. 
De  notulen van deze vergaderingen lagen ter inzage in het gebouw aan de Markt. Er zijn geen op- of 
aanmerkingen binnengekomen.  De notulen worden ongewijzigd goedgekeurd. 
 
3. Jaarverslag 2023 door secretaris Anneke Stelling - Middelbrink.  
Het jaarverslag wordt voorgelezen door Anneke Stelling-Middelbrink. Er zijn geen op- of 
aanmerkingen over dit verslag. Voor de tweede keer hebben ook de werkgroepen een bijdrage 
geleverd aan het jaarverslag.  
 
4. Financieel verslag 2023 en begroting 2024 door penningmeester Gerrit Heidinga  
Penningmeester Gerrit Heidinga licht het financieel verslag en de begroting toe. Er waren geen 
vragen.  
Jannes Heidinga opperde om te bekijken of Cycloon de bezorging van Old Steenwiek in Steenwijk-
stad misschien goedkoper/beter kan doen. Toegezegd is om dit te bekijken. 
 
5. Voorstel contributieverhoging.  
Het bestuur stelt voor de contributie met ingang van 2025 te verhogen naar € 20,- (buitenland € 30,-) 
met € 2,- korting bij automatische incasso.  Dit voorstel wordt aangenomen. 
 
6. Verslag kascommissie  
De kas is gecontroleerd door de heren R. Huisman en H. Ymker. Zij stellen voor de penningmeester 
decharge te verlenen en geven hem de complimenten voor zijn keurige werk. Vervolgens wordt het 
financieel verslag 2023 en de begroting 2024 door de leden goedgekeurd. 
 
7. Benoeming nieuw lid voor de kascommissie en reserve-lid kascommissie.  
De heer Ymker gaat door in de kascommissie. De heer J. Brouwer biedt zich aan als nieuw lid en de 
heer R. Logtmeijer als reserve-lid. 
 
8. Bestuursverkiezing.  
Volgens het rooster van aftreden is de heer Johan Doeven aftredend. Hij stelt zich niet meer 
herkiesbaar. De voorzitter had een bijzonder woord van dank voor Johan Doeven. De heer Doeven 
heeft zijn waarde voor het bestuur en voor de vereniging meer dan bewezen. Hij was bijna 20 jaar 
bestuurslid en is al jarenlang zeer actief als vrijwilliger. Zo is hij o.a.  lid van de redactie van Old 



Steenwiek, verzorgt hij de ledenadministratie en beheert hij de Facebookpagina. Het bestuur stelt de 
vergadering voor om hem als erelid te benoemen. Dit voorstel wordt goedgekeurd. 
Het bestuur stelt de heer Gert Martens voor als kandidaat-bestuurslid. Volgens art. 9.2 van de 
statuten konden namen van tegenkandidaten, gesteund door minstens 20 leden, tot één week voor 
de vergadering worden ingediend bij de secretaris. Dat is niet gebeurd, dat betekend dat de heer Gert 
Martens de plaats van de heer Johan Doeven zal innemen.  De vergadering gaat akkoord. 
Gert Martens stelt zich voor als nieuw bestuurslid. Hij is een geboren Steenwijker en de geschiedenis 
van Steenwijk staat bij hem hoog in het vaandel.  
 
9. Voorstel tot het vaststellen van nieuw Huishoudelijk Reglement.  
Namens het bestuur geeft Bert Bos een korte toelichting. Het oude reglement is ca. 30 jaar oud en is 
aan vervanging toe. De heer Huisman geeft aan dat het benoemen van een erelid niet is opgenomen 
in het Huishoudelijk Reglement, maar dat dit volgens Artikel 24 wordt beslist door het bestuur. De 
leden keuren het Huishoudelijk Reglement goed. 
 
10. Ledendag op zaterdag 25 mei 2024 t.g.v. 40-jarig jubileum.  
Liesbeth Hermans geeft een toelichting op het programma van de dag. Kobie Storm is samen met het 
filmteam bezig met het maken van een documentaire over 40 jaar Historische Vereniging Steenwijk 
en Omstreken. Hierin wordt ook aandacht besteed aan de werkgroepen. Zij verdienen die aandacht 
vanwege het vele werk dat zij verrichten.    
 
11. Vooruitblik door voorzitter Bé Puister.  
Mede vanwege de groei van de vereniging zijn er nog steeds extra vrijwilligers nodig. De komende 
periode wordt gewerkt aan een nieuwe huisstijl en een nieuwe website. Verder is het voor de 
continuïteit van de vereniging belangrijk dat wordt gezorgd voor vervanging van belangrijke functies. 
Ook de huisvesting verdient het komende jaar veel aandacht. Bé Puister ligt in dit kader de plannen 
toe voor het nieuwe museum. 
 
12. Rondvraag en sluiting.  
Er waren verder geen vragen. Om ca. 21.00 u. sluit de voorzitter de vergadering. 
 
Na de pauze  gaf Johan Doeven een presentatie met als titel “Steenwijk toen en nu”. Het waren 
beelden uit het verleden in vergelijking met de huidige situatie. Deze lezing duurde ongeveer 45  
minuten.  
 
Vanaf  22.15 uur ging iedereen huiswaarts. 
 
 
 
Vastgesteld in de Algemene Vergadering van 6 maart 2025. 
 
 
 
Voorzitter        Secretaris/notulist 
(Bé Puister)        (Anneke Stelling-Middelbrink) 
 
 
……………………………………………………………                                                       …………………………………………….. 
 


